

## Terms & Conditions

1. This offer is available at TRIA in MGM MACAU and MGM COTAI.
2. Offer is valid until Sep 30, 2023.
3. Price is subject to 10% service charge and 5% government tax (if applicable).
4. Reservation Hotline: TRIA Spa in MGM Macau (853) 8802 3838; MGM Cotai (853) 8806 2733. Reservation email: [triaspa@mgm.mo](mailto:triaspa@mgm.mo).
5. Cash/credit card/electronic payment and room settlement are accepted; complimentary settlement is not accepted.
6. The offer is non-transferable, not exchangeable or redeemable for cash or other goods or services and is not for resale.
7. This offer cannot be used in conjunction with any other discount.
8. TRIA Spa reserves the right to close any TRIA facility the management is not liable to compensation.
9. MGM reserves the right to modify or cancel this promotion at its discretion without prior notice.
10. Decision of MGM management shall be final.

## 條款及細則

1. 此優惠適用於澳門美高梅及美獅美高梅禪滌。
2. 此優惠之有效期至 2023 年 09 月 30 日。
3. 此優惠需加收 10%服務費和 5%的政府稅(如適用)。
4. 預定電話：澳門美高梅禪滌 ( 853 ) 8802 3838；美獅美高梅禪滌 ( 853 ) 8806 2733。預定電郵 [triaspa@mgm.mo](mailto:triaspa@mgm.mo)。
5. 只接受現金 / 信用卡 / 電子貨幣及掛房賬;不接受免費優惠券。
6. 此優惠不得轉讓、兌換現金、其他產品或服務及不得作售賣用途。
7. 此優惠不可與其他折扣同時使用。
8. 禪滌水療有權關閉或停止任何設施。對此禪滌水療不承擔任何補償或賠償。
9. 美高梅保留取消或更改該活動的權利，而無須另行通知。
10. 美高梅管理層保留最終決定權。